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Protokoll fört vid Förening Djurö Kulturhus styrelsemöte. 
Den 14 juni kl 16.30 
Djurö Kulturhus 

Innan sammanträdet så hade vi besök av Monica Eriksson Stockholms läns bygdegårdsdistrikt samt  
Anita Venberg,  Över-Enhörna Bygdegård. Vi informerades om vad det innebär att vara en 
bygdegård samt vi fick tillfälle att ställa frågor. 
Den enda två skyldigheter som man har som en bygdegårdsförening ar att: betala medlemsavgiften 
och lämna en rapport. 

§ 1.	 Mötes öppnande

Ordförande Helena Bruun-Nystedt hälsade all välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2.	 Val av sekreterare för stämman

Janurban närvarande. 

§ 3.	 Val av justerare

Som justerare av protokollet/anteckningarna jämte ordförande valdes Ann Lindholm 

Närvarande: Närvarnde Förhinder

Helena Bruun-Nystedt Penseln X

Eva Hannerz Penseln X

Janurban Modigh Kulturarv X

Ann Lindholm Kulturarv X

Raimo Kanttikoski Spelmännen X

Börje Österman Spelmännen X

Kerstin Rudefors Ö teatern X

Bibbi Borg Ö Teatern X

Karin Österman Byalaget X

Brita Hoff Ståhl Byalaget X

Tore Ehrsson Ekonomi X

Monica Wikström Djurö - Stavsnäs Pensionärsförening X

Inga Belin Djurö - Stavsnäs Pensionärsförening X

 H
KD

B,
 A

CL
, J

M
 —

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k:
 ID

 7
fk

u9
7z







   Janurban Modigh 

Protokoll

2024-06-14

Sida   ( )
2 3
Styrelse protokoll juni 2024

§ 4.	 Ev synpunkter på anteckningar från de två föregående 
styrelsemötena.


Då protokollen inte lagts upp på hemsidan beslutades att när de läggas upp på hemsidan ombeds 
alla titta på protokollen. JUM ansvarar för att protokoller kommer upp snarast. 

§ 5.	 Ekonomirapport

5 353 kr på kontot. Inga stora kostnader på G. Nästa stora utgift är försäkringen i februari 2025. 
Alla medlemsföreningar har betalat.  
Kulturskolan har inte blivit fakturerade för vårterminen än. 
Tyvärr så kommer kostnaden för hemsidan att vara hög, detta på grund av att one.com har ändrat sin 
prissättning. I nybörjarpaketet kan man bara ha en sida och då vi på vår hemsida, förutom att vi har 5 
sidor, har en kalender så måste vi ha Premium paket som kostar 828 kr (ink moms 1 035 kr). Totalt 
med domänkostnaden blir det  2 188:75 ink moms om året en utgift som vi skulle slippa om vi var 
med i Bygdegårdarna och använde deras hemsida som t ex Värmdö bygdegård gör. (https://
varmdobygdegard.se/). 
Fakturan föreningen fick i december är alltså enligt, Janurban korrekt. 

§ 8.	 Projektor till kulturhuset

Kulturhuset har fått nej från kommunen på bidragsförfrågan.  
JUM kollar upp vad en fjärrkontroll och upphängningsanordning kan kosta. 

§ 9.	 Sophantering

Vi behöver registrera om soptunnan till kulturhuset. Byalaget via Brita Hoff Ståhl kollar opp hur 
detta ska genomföras. 

§ 10.	 Avrapportering projekt hyrsavtal

Ann har tagit fram ett förslag till hyresavtal. Synpunkter på dokumentet emottages tacksamt via 
mejl. 

§ 11.	 Avrapportering nyckelansvar

Förslag är att vare medlemsförening ansvar för sina nycklar.  
Tore skickar befintlig nykellista till JUM som kommunicerar ut detta till respektive 
medlemsförening. Befintlig lista se bilaga 1. 

§ 12. Flytt av brevlåda

Befintlig brevlådan på Högmalmsvägen får stå kvar. Vi avvaktar med att flytta den då det ju idag inte 
är så mycket fysisk post. 

§ 13.	 Gemensam städdag den 15 sept

Ordförande påminner alla tre veckor före och föreningarna ombeds så att komma in med vilka som 
kommer att kunna hjälpa till.  

§ 14.	 Diskställ

Diskställ är på plats. 
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§ 15. Penselns framtid

Penseln återkommer när föreningens framtid är beslutad.  

§ 16.	 Uthyrning av lokalen

Diamanten önska vara i kulturhuset måndagar 12-16 och torsdagar 12-16.  
Styrelsen beslutade att vi för tillfället kan vi inte hyra ut.  
Helena svarar Diamanten. 

§17.	 Övriga frågor

Nästa år planerar Tore att lämna sina uppdrag. Tores uppgifter måste då delas upp på övriga i 
styrelsen. 
Tore återkommer med en lista på arbetsuppgifter som behöver tas över. 
När det gäller beslut huruvida Föreningen Djurö Kulturhus ska bli en bygdegård eller ej så beslutats 
att vi ber vi föreningens revisor Maria Bergström vara sammankallande för en grupp som driver 
denna fråga. Resurser till Marias förfogande: Janurban, Karin, Ann och Helena. 

§ 18. Nästa möte

Fredag 25 oktober 16.30. Om behov finns så kan vi sammankalle ett extramöte för att hantera en 
sakfråga som t ex att bli medlemmar i Bygdegårdarna. 

§ 18.	 Mötets avslutning

Ordförande avslutade mötet kl 18.00
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Protokoll fört vid Förening Djurö Kulturhus styrelsemöte. 
Den 14 juni kl 16.30 
Djurö Kulturhus 


Innan sammanträdet så hade vi besök av Monica Eriksson Stockholms läns bygdegårdsdistrikt samt  
Anita Venberg,  Över-Enhörna Bygdegård. Vi informerades om vad det innebär att vara en 
bygdegård samt vi fick tillfälle att ställa frågor. 
Den enda två skyldigheter som man har som en bygdegårdsförening ar att: betala medlemsavgiften 
och lämna en rapport. 


§ 1.	 Mötes öppnande

Ordförande Helena Bruun-Nystedt hälsade all välkomna och förklarade mötet öppnat. 


§ 2.	 Val av sekreterare för stämman

Janurban närvarande. 


§ 3.	 Val av justerare

Som justerare av protokollet/anteckningarna jämte ordförande valdes Ann Lindholm 


Närvarande: Närvarnde Förhinder


Helena Bruun-Nystedt Penseln X


Eva Hannerz Penseln X


Janurban Modigh Kulturarv X


Ann Lindholm Kulturarv X


Raimo Kanttikoski Spelmännen X


Börje Österman Spelmännen X


Kerstin Rudefors Ö teatern X


Bibbi Borg Ö Teatern X


Karin Österman Byalaget X


Brita Hoff Ståhl Byalaget X


Tore Ehrsson Ekonomi X


Monica Wikström Djurö - Stavsnäs Pensionärsförening X


Inga Belin Djurö - Stavsnäs Pensionärsförening X
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§ 4.	 Ev synpunkter på anteckningar från de två föregående 
styrelsemötena.



Då protokollen inte lagts upp på hemsidan beslutades att när de läggas upp på hemsidan ombeds 
alla titta på protokollen. JUM ansvarar för att protokoller kommer upp snarast. 


§ 5.	 Ekonomirapport

5 353 kr på kontot. Inga stora kostnader på G. Nästa stora utgift är försäkringen i februari 2025. 
Alla medlemsföreningar har betalat.  
Kulturskolan har inte blivit fakturerade för vårterminen än. 
Tyvärr så kommer kostnaden för hemsidan att vara hög, detta på grund av att one.com har ändrat sin 
prissättning. I nybörjarpaketet kan man bara ha en sida och då vi på vår hemsida, förutom att vi har 5 
sidor, har en kalender så måste vi ha Premium paket som kostar 828 kr (ink moms 1 035 kr). Totalt 
med domänkostnaden blir det  2 188:75 ink moms om året en utgift som vi skulle slippa om vi var 
med i Bygdegårdarna och använde deras hemsida som t ex Värmdö bygdegård gör. (https://
varmdobygdegard.se/). 
Fakturan föreningen fick i december är alltså enligt, Janurban korrekt. 


§ 8.	 Projektor till kulturhuset

Kulturhuset har fått nej från kommunen på bidragsförfrågan.  
JUM kollar upp vad en fjärrkontroll och upphängningsanordning kan kosta. 


§ 9.	 Sophantering

Vi behöver registrera om soptunnan till kulturhuset. Byalaget via Brita Hoff Ståhl kollar opp hur 
detta ska genomföras. 


§ 10.	 Avrapportering projekt hyrsavtal

Ann har tagit fram ett förslag till hyresavtal. Synpunkter på dokumentet emottages tacksamt via 
mejl. 


§ 11.	 Avrapportering nyckelansvar

Förslag är att vare medlemsförening ansvar för sina nycklar.  
Tore skickar befintlig nykellista till JUM som kommunicerar ut detta till respektive 
medlemsförening. Befintlig lista se bilaga 1. 


§ 12. Flytt av brevlåda

Befintlig brevlådan på Högmalmsvägen får stå kvar. Vi avvaktar med att flytta den då det ju idag inte 
är så mycket fysisk post. 


§ 13.	 Gemensam städdag den 15 sept

Ordförande påminner alla tre veckor före och föreningarna ombeds så att komma in med vilka som 
kommer att kunna hjälpa till.  


§ 14.	 Diskställ

Diskställ är på plats. 



http://one.com

https://varmdobygdegard.se/

https://varmdobygdegard.se/







   Janurban Modigh 


Protokoll

2024-06-14


Sida   ( )
3 3
Styrelse protokoll juni 2024


§ 15. Penselns framtid

Penseln återkommer när föreningens framtid är beslutad.  


§ 16.	 Uthyrning av lokalen

Diamanten önska vara i kulturhuset måndagar 12-16 och torsdagar 12-16.  
Styrelsen beslutade att vi för tillfället kan vi inte hyra ut.  
Helena svarar Diamanten. 


§17.	 Övriga frågor

Nästa år planerar Tore att lämna sina uppdrag. Tores uppgifter måste då delas upp på övriga i 
styrelsen. 
Tore återkommer med en lista på arbetsuppgifter som behöver tas över. 
När det gäller beslut huruvida Föreningen Djurö Kulturhus ska bli en bygdegård eller ej så beslutats 
att vi ber vi föreningens revisor Maria Bergström vara sammankallande för en grupp som driver 
denna fråga. Resurser till Marias förfogande: Janurban, Karin, Ann och Helena. 


§ 18. Nästa möte

Fredag 25 oktober 16.30. Om behov finns så kan vi sammankalle ett extramöte för att hantera en 
sakfråga som t ex att bli medlemmar i Bygdegårdarna. 


§ 18.	 Mötets avslutning

Ordförande avslutade mötet kl 18.00
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